
W odpowiedzi na petycję Fundacji Rozwoju Obrotu bezgotówkowego z dnia 14.10.2019 roku 

informujemy, że w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym dokonana została analiza 

możliwości wdrożenia procedur związanych z wprowadzeniem płatności bezgotówkowych. 

Analiza wykazała brak żądań Interesantów pod kątem płatności bezgotówkowych za pomocą 

terminali do obrotu bezgotówkowego z wykorzystaniem kart płatniczych i innych 

instrumentów płatniczych. Zdecydowana większość (80%) kontrahentów jednostki korzysta 

 z płatności bezgotówkowych przelewowych dokonywanych za pomocą rachunków 

bankowych. Ze względu na rodzaj prowadzonej działalności nie istnieje potrzeba 

wprowadzenia płatności bezgotówkowych z wykorzystaniem terminala. Płatności 

gotówkowych dokonuje zaledwie ok. 20% kontrahentów, tj. ok. 17-19 osób, spośród których 

50%, czyli ok. 9 osób to uczniowie/wychowankowie Ośrodka (osoby, nie dysponujące kartą 

płatniczą). Pozostałe 50%, czyli ok. 9 osób to rodzice, którzy dokonują płatności raz  

w miesiącu i nie wykazują zainteresowania płatnością bezgotówkową z użyciem terminala do 

obrotu bezgotówkowego. 


